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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A leading Company in KSA is seeking to recruit

HR Supervisor

Responsibilities:

    -  Responsible for all aspects of Human Resources.
    -  Ensure that proper employment procedures are being followed at operating location.
    -  Ensure that HR policies and procedures are communicated, and being followed; respond to questions as needed.
    -  Administer all employee benefits and handle open enrolment
    -  Will assist with compliance issues; experience with issues such as accommodations, interactive discussions, wage/hour law is highly preferred.
    -  Work with the divisional administration staff to meet recruiting, new hires, increases, etc. is being completed and submitted for processing in a timely manner.
    -  Assist with employee retention and employee relations matters.
    -  Responsible for Payroll

Criteria:

    -  (3) + years Human Resources experience
    -  BCs degree in related field
    -  Maximum 32 years old

Please send your CV to Eng@targetj
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- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة

  
        

 2 / 2

mailto:Eng@targetjo.com

